
BR.0002.15.2017.AB 

 

PROTOKÓŁ NR  XLII / 17 

 

Z SESJI RADY POWIATU ZAWIERCIAŃSKIEGO 

 

w dniu 28 września 2017 roku 
 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Zawierciu pod 

przewodnictwem Przewodniczącego Rady Powiatu Jarosława Kleszczewskiego. Początek 

obrad – godzina 10.10.  

 

Obecni: 
 

Radni powiatu zawierciańskiego, zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności. 

  

Radni nieobecni: 

 

Cezary Barczyk 

Zbigniew Rok 

 

Spoza grona Rady obecni byli: 

 

Przedstawiciele władz samorządowych miast, miast i gmin oraz gmin powiatu 

zawierciańskiego z Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej w Zawierciu Grzegorzem 

Kwietniem oraz Przewodniczącym Rady Gminy we Włodowicach Alojzym Leśniakiem,  

przedstawiciele powiatowych służb, inspekcji i straży z Zastępcą Komendanta Powiatowego 

Policji w Zawierciu Arkadiuszem Miśtą, Zastępcą Komendanta Powiatowego Państwowej 

Straży Pożarnej w Zawierciu Radosławem Lendorem, Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno 

–  Epidemiologicznej w Zawierciu Eweliną Sergiel-Błaszczyk, Powiatowym Lekarzem 

Weterynarii w Zawierciu Ireneuszem Gewaldem oraz Powiatowym Inspektorem Nadzoru 

Budowlanego w Zawierciu Anetą Pałką, kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu , 

przedstawiciele partii stronnictw i ugrupowań politycznych, Naczelnicy Wydziałów Starostwa 

Powiatowego w Zawierciu, przedstawiciele środków masowego przekazu i inni goście, 

zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności. 

  

 

Ad.1.) 

 

Obrady otworzył Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski. Na podstawie listy 

obecności stwierdził dostateczną liczbę radnych do podejmowania prawomocnych uchwał,            

a tym samym prawomocność XLII sesji Rady Powiatu. Powitał radnych, Zarząd Powiatu  

ze Starostą Krzysztofem Wroną oraz gości, biorących udział w posiedzeniu, dziękując im za 

przybycie.   
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Ad.2.) 
 

Wobec braku uwag i wniosków ze strony radnych, sesja odbyła się zgodnie z ustalonym przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu porządkiem obrad,  przekazanym radnym w materiałach 

sesyjnych: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Zgłaszanie uwag do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu  Nr XLI / 17 z dnia 31 sierpnia 2017 roku.     

4. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie od ostatniej sesji.   

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia informacji z wykonania budżetu 

powiatu za I półrocze 2017 roku. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia informacji z przebiegu wykonania 

planu finansowego Szpitala Powiatowego w Zawierciu za I półrocze 2017 roku. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia informacji z przebiegu wykonania 

planu finansowego Zakładu Lecznictwa Ambulatoryjnego w Zawierciu za I półrocze 2017 

roku. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2017 rok.   

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2017 –  2025.  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwał Rady Powiatu 

Zawierciańskiego dotyczących organizacji oraz szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w Ośrodku Interwencji Kryzysowej w Górze Włodowskiej. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie  

pojazdów z drogi na obszarze powiatu zawierciańskiego oraz ich parkowanie na 

parkingach strzeżonych, a także wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od 

usunięcia pojazdu. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zaliczenia niektórych odcinków dróg 

gminnych do kategorii dróg powiatowych na terenie gminy Łazy. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej 

odcinka drogi nr 1708 S, położonej w granicach administracyjnych Gminy Łazy. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej 

odcinka drogi nr 1733 S, położonej w granicach administracyjnych Gminy Łazy. 

17. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu o pracy między sesjami i otrzymywanej 

korespondencji. 

18. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

19. Wolne wnioski. 

20. Zamknięcie sesji. 

  

 

Ad.3.) 
 

Wobec braku uwag i zastrzeżeń ze strony radnych protokół  Nr XLI /17 z dnia  

31 sierpnia 2017 roku w wyniku przeprowadzonego głosowania, został   przyjęty 

jednogłośnie, czyli  przy 22 głosach „za”.   
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Ad.4.) 

 

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej sesji przedstawił 

Starosta Krzysztof Wrona. 

 

W okresie sprawozdawczym Zarząd odbył posiedzenia w dniach: 31 sierpnia, 1 września,  

12 września, 20 września i 26 września br. zajmując się m.in. następującymi sprawami: 

 

 podjął uchwały w sprawach: 

– zmian w budżecie powiatu na 2017 rok oraz zmian w planie finansowym; 

– wyrażenia zgody na odstąpienie od formy przetargowej przy zawarciu umowy najmu 

sali gimnastycznej usytuowanej na nieruchomości, będącej w trwałym zarządzie 

Zespołu Szkół i Placówek im. H,. Kołłątaja w Zawierciu i części hali sportowej, 

usytuowanej na nieruchomości będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących I Liceum Ogólnokształcące im. S. Żeromskiego w Zawierciu; 

– wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie środków trwałych;    

– dokonania wyboru banku do bankowej obsługi budżetu powiatu zawierciańskiego; 

– udzielenia pełnomocnictwa Dyrektorom:  Zespołu Szkół Ogólnokształcących I Liceum 

Ogólnokształcącego im. S. Żeromskiego w Zawierciu i Zespołu Szkół im. S. Staszica  

w Zawierciu i do podpisania, wykonania i rozliczenia umowy finansowej  w ramach 

programu ERASMUS+; 

– udzielenia upoważnienia Dyrektorowi Zespołu Szkół i Placówek im. H. Kołłątaja  

w Zawierciu do wykonania i rozliczenia umowy finansowej dla projektu pn. 

„Europejska mobilność skutecznym elementem kształcenia”; 

– przyznania stypendiów za wybitne wyniki w nauce i wybitne osiągnięcia w nauce oraz 

wybitne osiągnięcia w dziedzinie kultury i sportu dla uczniów szkół 

ponadgimnazjalnych zamieszkałych na terenie powiatu zawierciańskiego; 

– zatwierdzenia operatu zimowego utrzymania dróg w sezonie 2017/2018; 

– przeprowadzenia konsultacji z organizacjami pozarządowymi w zakresie projektu 

„Programu współpracy powiatu zawierciańskiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego”. 

 

 zapoznał się z informacjami:  

 z działalności finansowej Szpitala Powiatowego w Zawierciu i Zakładu Lecznictwa 

Ambulatoryjnego w Zawierciu; 

 o działalności Powiatowego Centrum Zarządzania Kryzysowego w latach 2016/2017;   

 Dyrektora Zespołu Obsługi Ekonomiczno-Administracyjnej Szkół i Placówek 

Oświatowo-Wychowawczych w Zawierciu  o stanie przygotowania szkół i placówek 

do roku szkolnego 2017/2018.    

 

 wyraził zgodę na: 

 utworzenie stanowiska wicedyrektora w II Liceum Ogólnokształcącym  

im. H. Malczewskiej w Zawierciu oraz w Zespole Szkół i Placówek im. H. Kołłątaja  

w Zawierciu; 

 złożenie wniosku o dofinansowanie projektu w ramach „Programu rozwoju gminnej  

i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016 – 2019” pod nazwą „Przebudowa 

DP nr 1733S na odcinku od skrzyżowania z ul. Poniatowskiego w Łazach do 

skrzyżowania z DW 790 w Niegowonicach”; 
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wykonanie operatu szacunkowego dla nieruchomości, położonej przy ul. 11 Listopada 

2A (dawna siedziba Powiatowego Urzędu Pracy)budynek po byłym PUP) 

 zwiększenie zatrudnienia w Zespole Szkół w Pilicy o ½ etatu oraz na przyznanie 

dodatkowych godzin na realizację zajęć sportowych w Zespole Szkół im. R. 

Gostkowskiego w Łazach. 

 

 omówił i przyjął materiały wraz z projektami uchwał Rady Powiatu, będącymi 

przedmiotem obrad dzisiejszej sesji. 

 

Poinformował również, że:   

 

 z dniem 20 września br. połączone zostały dwie placówki: Szpital Powiatowy  

w Zawierciu i Zakład Lecznictwa Ambulatoryjnego w Zawierciu, które będą 

funkcjonować jako jedna placówka pn. Szpital Powiatowy; 

 powiat objął patronatem następujące wydarzenia: 

 akcję „Poratuj Misiem” trwającą w dniach 1 – 30.09. br. Akcja organizowana jest 

przez Jurajską Grupę GOPR,  Komendę Powiatową Policji w Zawierciu, Komendę 

Powiatową Państwowej Straży Pożarnej w Zawierciu oraz Szpital Powiatowy                 

w Zawierciu; 

 projekt „Szlachetna Paczka”.    

 imprezę biegową pn. Jurajski Bieg Leśny – impreza odbędzie się 8 października br.; 

  imprezę biegową pn.: „1 Zawierciański Bieg Niepodległości” – organizatorem jest 

Stowarzyszenie Zawierciańska Inicjatywa Narodowa.  

 

Ponadto przekazał informacje o istotnych wydarzeniach, które odbyły się w ostatnim czasie 

na terenie powiatu:    

 

 w dniu 2 września br.  na stadionie 1000 – lecia w Zawierciu odbyły się X Zawody 

Sportowo – Pożarnicze Ochotniczych Straży Pożarnych Powiatu Zawierciańskiego; 

 w dniu 3 września br. jubileusz 90 – lecia istnienia obchodziła jednostka Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Szypowicach; 

 w dniu 7 września br. 55 rocznice swojej działalności obchodził Szpital Powiatowy  

w Zawierciu; 

 w dniu 7 września br. kolejna mieszkanka powiatu zawierciańskiego Anna Gocek   

 z Chliny obchodziła 100 rocznicę urodzin; 

 w dniu 10 września br. odbyły się uroczyste obchody z okazji 60 – lecia Jednostki OSP  

w Siamoszycach; 

 w dniu 24 września br. odbyły się uroczystości z okazji: 100 – lecia Orkiestry Dętej, 90 – 

lecia OSP i  60 – lecia KGW w Chlinie; 

 powiat zawierciański był partnerem projektu realizowanego przez LGD Perła Jury w 

Łazach, którego celem był Wyjazd Studyjny na Łotwę, Estonię i na Mazury, w celu 

nawiązania kontaktów partnerskich przez LGD.   

 

W uzupełnieniu przedstawionego sprawozdania poinformował, że:  

 

 w dniu 30.08.br. podpisano umowy w sprawie udzielenia zamówienia publicznego  

pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1778 S w miejscowości Rokitno” oraz 

„Przebudowa chodnika przy drodze powiatowej 1717S w miejscowości Chruszczobród”;   
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 w dniu 1.09.br.  podpisano umowę w sprawie udzielenia zamówienia publicznego  

pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1770 S w miejscowości Łany Średnie na terenie 

Gminy Żarnowiec”;   

 w dniu 4.09.br. podpisano umowę w sprawie udzielenia zamówienia publicznego  

pn. „Przebudowa chodnika przy drodze powiatowej nr 1722 S ulica Ogrodzieniecka  

w miejscowości Ryczów,  Gmina Ogrodzieniec”;  

 w dniu 6.09.br. podpisano umowę w sprawie udzielenia zamówienia publicznego  

pn.  „Przebudowa parkingu przy ul. Karlińskiej w Zawierciu”;   

 w dniu 19.09.br.  podpisano umowę w sprawie udzielenia zamówienia publicznego  

pn. „Remont nawierzchni drogi powiatowej nr 1765 S relacji Pilica-Kocikowa”;   

 w dniu 19.09.br. podpisano umowę w sprawie udzielenia zamówienia publicznego  

pn.   „Dostawy soli drogowej dla Powiatowego Zarządu Dróg w Zawierciu w sezonie 

zimowym 2017 / 2018”;    

 w dniu 21.09.br.  podpisano umowę w sprawie udzielenia zamówienia publicznego  

pn.  „Przebudowa nawierzchni drogi powiatowej nr 1723 S Śrubarnia – Żelazko, Gmina 

Ogrodzieniec”: 

 w dniu 25.09.br. podpisano umowę w sprawie udzielenia zamówienia publicznego  

pn. „Przebudowa drogi powiatowej 1777 S Kidów – Siadcza;    

 w dniu 25.09.br. podpisano umowę w sprawie udzielenia zamówienia publicznego  

pn. „Remont chodnika przy drodze wojewódzkiej nr 796 na odcinku od miejscowości 

Turza do wjazdu do Szkoły w Ciągowicach”.    

 

Sprawozdanie zostało przyjęte bez uwag ze strony radnych.  

 

 

Ad.5.) 

 

Marek Szczygłowski (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

 „od dawna znamy ogólny algorytm, według którego Narodowy Fundusz Zdrowia będzie 

wyliczał wysokość ryczałtu dla każdego świadczeniodawcy, który znalazł się w sieci. 

Jednak z uwagi na szczegółowe i dość skomplikowane indywidualne wyliczenia dla 

każdej placówki do dzisiaj nie znamy konkretów ryczałtu dla szpitala w Zawierciu. 

Prosimy więc o przekazanie nam dokładnych  informacji, bo dotarło do nas wiadomość, 

że dyrekcja szpitala niedawno była w Wojewódzkim Oddziale Narodowego Funduszu 

Zdrowia na rozmowach dotyczących tego tematu; 

 do tej pory pacjenci byli rozproszeni w licznych placówkach, a teraz będą korzystać  

z mniej licznych, które zakwalifikowały się do sieci, bo tylko połowa szpitali się w niej 

znalazła. Czy w związku z tym istnieje zagrożenie spiętrzenia liczby pacjentów. Podstawą 

wyliczenia każdego ryczałtu są świadczenia za 2015 rok. Czy istnieje więc realne 

zagrożenie dla szpitala  niewydolnością finansową i niewystarczającą ilością personelu; 

 ranking szpitali publicznych w 2017 roku przyznał dla naszego szpitala 3 miejsce  

w województwie i 21 miejsce w Polsce. Proszę nam przybliżyć kryteria rankingu. Czy 

obejmował on wielkość i dynamikę kontraktu, rentowność sprzedaży, efektywność 

aktywów, czy także zadłużenie szpitala; 

 czy placówki Zakładu Lecznictwa Ambulatoryjnego, a obecnie szpitala, przy ul. 

Niedziałkowskiego i ul. Gałczyńskiego są w jakimkolwiek stopniu zagrożone likwidacją; 

 personel Zakładu Lecznictwa Ambulatoryjnego prosił mnie o zadanie na sesji Rady 

Powiatu pytania, czy nadwyżki budżetowe Zakładu Lecznictwa Ambulatoryjnego, 
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wyliczone na ostatni dzień  istnienia placówki, będą przekazane w formie premii 

specjalnej dla pracowników Zakładu Lecznictwa Ambulatoryjnego, którzy je  

wypracowali; 

 czy Zarząd Powiatu udzieli wsparcia i otoczy patronatem wydanie książki poświęconej  

55 – letniej historii naszego szpitala. Książkę tę opracował prezes Fundacji „Auxilium” 

doktor Czesław Kawecki. Wydanie tej książki to jedyna szansa, aby ocalić od 

zapomnienia wkład całego zespołu ludzi (w części już nieżyjących), którzy przez te lata 

opiekowali się zdrowie mieszkańców powiatu zawierciańskiego”. 

 

Beata Chawuła (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Moja pierwsza interpelacja będzie kontynuacją tego , o co kiedyś już pytałam, dotyczyło do 

szpitala i kontroli, jaka była prowadzona. Pani dyrektor szpitala zarzuciła mi rozsiewanie 

plotek, a ja kilka dni później otrzymałam pismo, które zawiera zupełnie inną odpowiedź na 

moją interpretację, w którym czytamy:  „Uzupełniając przedstawioną na sesji wypowiedź 

Dyrektor Szpitala Powiatowego w Zawierciu w kwestii prowadzonej w szpitalu kontroli 

Narodowego Funduszu Zdrowia pragnę poinformować, że w okresie sierpień – październik 

2016 roku była prowadzona w szpitalu kontrola Małopolskiego Oddziału Wojewódzkiego 

Narodowego Funduszu Zdrowia, jednak nie ma jeszcze ostatecznego zakończenia 

postępowania. W związku z tym na chwilę obecną nie można mówić o karze, tym bardziej  

o jej wysokości”. Czyli –  proszę Państwa –  to nie było rozsiewanie plotek i a propos tego 

chciałam ponowić moje pytanie, czy jest już ostateczne zakończenie tego postępowania,  

a jeśli tak, to proszę o aktualną odpowiedź na interpelację z 25 maja. 

Moja kolejna interpelacja. Panie Starosto, tutaj się wrócę w szczególności do Pana, ponieważ 

Pan jako pracodawca wie zapewne najlepiej, że pracownicy Starostwa Powiatowego nie są 

zadowoleni z wysokości swoich wynagrodzeń. Są to ludzie wykształceni, ludzie 

doświadczeni, ludzie, którzy swoje funkcje i stanowiska pełnią w wyniku wygranych 

konkursów. W wielu przypadkach jest tak, że ludzie ci zarabiają niewiele powyżej najniższej 

krajowej. Czy Zarząd w ogóle badał tę sytuację. Myślę, że Pan Starosta problem zna. Czy są 

przewidziane jakieś środki na zwiększenie wysokości wynagrodzeń pracowników Starostwa 

Powiatowego. Obawiam się. że możemy usłyszeć w odpowiedzi. że Zarząd nie posiada 

aktualnie środków na ten cel, ale – szanowni państwo –  poziom zadowolenia pracowników 

Starostwa wpływa bezpośrednio na jakość ich pracy, a wysoka jakość pracy tego urzędu to 

jest już nasz interes i to my powinniśmy też o to dbać i o tym myśleć, aby do tego dążyć. 

Dlatego myślę, że wszyscy państwo radni zgodzą się ze mną, że jeżeli Zarząd  nie dysponuje 

w tej chwili środkami finansowymi na zwiększenie wynagrodzeń pracowników Starostwa, 

przynajmniej tych najmniej zarabiających, to ja mam prośbę do Zarządu o przygotowanie na 

najbliższą sesję uchwały o zmniejszeniu wysokości diet radnych i zmniejszeniu wysokości 

wynagrodzeń wszystkich członków Zarządu Powiatu przynajmniej o 10%”. 

 

 

Ad.6.) 

 

Informacja z wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2017 roku została przekazana do Rady 

Powiatu w terminie, określonym przepisami ustawy o finansach publicznych. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski poinformował, że Komisje 

merytoryczne Rady Powiatu zaopiniowały powyższą informację na posiedzeniach w miesiącu 

wrześniu br. Odczytane przez niego stanowiska Komisji, potwierdzone podpisami 

Przewodniczących, stanowią załącznik nr 1 do protokołu.  
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Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Andrzej Danecki odczytał  Uchwałę  

Nr 4200/VII/161/2017 z dnia 14 września 2017 roku VII Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Katowicach, w sentencji której zawarta jest pozytywna opinia  

o przedłożonej przez Zarząd Powiatu informacji o przebiegu wykonania budżetu powiatu 

zawierciańskiego za I półrocze 2017 roku wraz z uzasadnieniem (załącznik nr 2 do 

protokołu).  

 

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław 

Kleszczewski poprosił radnych o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej, zadaniem 

której będzie  przeprowadzenie głosowania imiennego nad ujętym w tym punkcie porządku 

obrad projektem uchwały.   

 

Jarosław Kleszczewski zgłosił kandydaturę radnej Anicety Książek - Słomki, Andrzej 

Danecki  – kandydaturę radnej Katarzyny Romańskiej-Bujak, a Maria Milejska –  

kandydaturę radnego Tomasza Ślusarczyka. Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na 

kandydowanie. Innych kandydatur nie zgłoszono. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Powiatu jednogłośnie, czyli przy 23 głosach 

„za”  powołała Komisję Skrutacyjną w ww. składzie.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski  ogłosił przerwę w obradach w celu 

wyboru Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej i przygotowania kart do głosowania.  

Początek przerwy – godz. 10.40  

 

Po wznowieniu obrad o godz. 10.45 radni otrzymali karty do głosowania zaparafowane przez 

wszystkich członków Komisji Skrutacyjnej. Radni głosowali w kolejności alfabetycznej po 

uprzednim wyczytaniu nazwiska osoby głosującej przez Przewodniczącą Komisji 

Skrutacyjnej Anicetę Książek – Słomkę. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski ogłosił 15 – minutową przerwę  

w obradach w celu ustalenia wyników głosowania. Początek przerwy – godz. 10.50.   

  

Po wznowieniu obrad  godz. 11.10 Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Aniceta Książek - 

Słomka odczytała protokół z głosowania (załącznik nr 3 do protokołu), zgodnie z którym 

„za” przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia informacji z wykonania budżetu 

powiatu za I półrocze 2017 roku głosowało 15 radnych (wymienionych z imienia  

i nazwiska), a 8 radnych (wymienionych z imienia i nazwiska) oddało głos „wstrzymujący 

się”.  Głosów „przeciw” nie było.    

 

Na podstawie protokołu Komisji Skrutacyjnej Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław 

Kleszczewski stwierdził, że projekt uchwały Nr  XLII / 345 / 17 w sprawie przyjęcia 

informacji z wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2017 roku został przyjęty przy  

15 głosach „za” i 8 głosach „wstrzymujących się”.     

  

 

Ad.7.)  
 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski odczytał opinie stałych Komisji Rady 

Powiatu w sprawie informacji z przebiegu realizacji Wieloletniej Prognozy Finansowej na 
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lata 2017– 2025  za I półrocze 2017 roku. Przytoczone opinie, potwierdzone podpisami 

Przewodniczących Komisji stanowią załącznik nr 4 do protokołu.   

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLII / 346 / 17  

w sprawie w sprawie przyjęcia informacji z przebiegu realizacji Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2017– 2025  za I półrocze 2017 roku w wyniku przeprowadzonego 

głosowania został przyjęty przy 15 głosach „za” i 5 głosach „wstrzymujących się”.     

 

 

Ad.8.)  
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLII / 347 / 17  

w sprawie przyjęcia informacji z przebiegu wykonania planu finansowego Szpitala 

Powiatowego w Zawierciu za I półrocze 2017 roku,  po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji 

Zdrowia i Pomocy Społecznej oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej, został 

poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie, czyli przy 20 głosach „za”.    

 

 

Ad.9.)  
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLII / 348 / 17  

w sprawie przyjęcia informacji z przebiegu wykonania planu finansowego Zakładu 

Lecznictwa Ambulatoryjnego w Zawierciu za I półrocze 2017 roku,  po uzyskaniu 

pozytywnej opinii Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej oraz Komisji Budżetu  

i Infrastruktury Technicznej, został poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie, czyli 

przy 20 głosach „za”.    

 

 

Ad.10.)  
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLII / 349 / 17  

w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2017 rok wraz z autopoprawką Zarządu Powiatu,  po 

uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej, został poddany 

pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie, czyli przy 20 głosach „za”.    

 

 

Ad.11.)  

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLII / 350 / 17  

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017 – 2025 wraz  

z autopoprawką Zarządu Powiatu, po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Budżetu  

i Infrastruktury Technicznej, został poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie, czyli 

przy 20 głosach „za”.    
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Ad.12.)   

 

Beata Chawuła (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Ja prosiłam o sprawdzenie, czy w latach, kiedy nie wolno było pobierać już opłat z tego 

tytułu, bo się zmieniły przepisy, takie opłaty były pobierane. Chciałam zapytać, czy to zostało 

już sprawdzone, bo sugestia moja była taka i takie też było zdanie Komisji, że jeżeli  byłyby 

takie sytuacje, że opłaty były pobierane, to czy one zostały zwrócone”. 

 

Członek Zarządu Powiatu Maria Milejska (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Sytuacja jest analizowana zgodnie z sugestią Pani radnej. Z moich z informacji, które 

posiadam, wynika, że pobrano jedną taką opłatę i to będziemy się starać zwrócić. Natomiast 

jeżeli w dalszej części sprawdzania znajdują się kolejne takie przypadki, to również tak samo 

postąpimy”. 

 

Wobec braku uwag i innych zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLII / 351 / 17  

w sprawie zmiany  Uchwały Nr XXXIV/299/17 z dnia 30 marca 2017 roku w sprawie 

ustalenia zadań uchylenia uchwał Rady Powiatu Zawierciańskiego dotyczących organizacji 

oraz szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Ośrodku Interwencji 

Kryzysowej w Górze Włodowskiej, po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Zdrowia  

i Pomocy Społecznej, został poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie, czyli przy  

18 głosach „za”.    

 

 

Ad.13.)   
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLII / 352 / 17  

w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie  pojazdów z drogi na obszarze powiatu 

zawierciańskiego oraz ich parkowanie na parkingach strzeżonych, a także wysokości kosztów 

powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu, po uzyskaniu pozytywnej opinii 

Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej, został poddany pod głosowanie i przyjęty 

jednogłośnie, czyli przy 18 głosach „za”.    

 

 

Ad.14.)   

  
Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLII / 353 / 17  

w sprawie zaliczenia niektórych odcinków dróg gminnych do kategorii dróg powiatowych na 

terenie gminy Łazy, po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Budżetu i Infrastruktury 

Technicznej, został poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie, czyli przy 18 głosach 

„za”.    

 

 

Ad.15.)  
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLII / 354 / 17  

w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej odcinka drogi nr 1708 S, położonej  

w granicach administracyjnych Gminy Łazy, po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji 
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Budżetu i Infrastruktury Technicznej, został poddany pod głosowanie i przyjęty 

jednogłośnie, czyli przy 18 głosach „za”.    

  

 

Ad.16.)  
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLII / 355 / 17  

pozbawienia kategorii drogi powiatowej odcinka drogi nr 1733 S, położonej w granicach 

administracyjnych Gminy Łazy, po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Budżetu  

i Infrastruktury Technicznej, został poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie, czyli 

przy 18 głosach „za”.    

  

 

Ad.17.)  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski przedstawił informację o pracy 

między sesjami i otrzymywanej korespondencji: 

 

‒ w dniu 4.09. br. Wydział Edukacji tut. Starostwa wystąpił z pismem  o wskazanie dwóch 

przedstawicieli Komisji Edukacji  do składu osobowego komisji opiniującej wnioski  

o przyznanie nagród Starosty Zawierciańskiego dla nauczycieli, z okazji Dnia Edukacji 

Narodowej. Do pracy w Komisji oddelegowano członków Komisji w osobach: 

Przewodniczącej Komisji Małgorzaty Machury oraz Doroty Wnuk; 

‒ w dniu 18.09. br. Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego –  Departament 

Ochrony Zabytków przekazał informacje o udzieleniu dotacji w ramach budżetu państwa 

na 2017 rok dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Wacława w Irządzach na pokrycie 

kosztów zadania pn. „Irządze, kościół p.w. św. Wacława (XIV i XV w.): renowacja 

ślusarki okiennej oraz montaż witraży okiennych w obrębie prezbiterium”; 

‒ w dniu 18.09.br. wpłynęła skarga na działania Powiatowego Inspektoratu Budowlanego  

w Zawierciu; 

‒ w dniu  18.09.br. Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska w Katowicach Delegatura 

w Częstochowie w trybie art. 231 kpa przekazał pismo strony dotyczące zastrzeżeń co do 

sposobu załatwienia wniosku o wszczęcie działań mających na celu zapobieżenie 

degradacji środowiska; 

‒ w dniu 20.09.br. Zakład Lecznictwa Ambulatoryjnego w Zawierciu przekazał uchwały 

Rady Społecznej, podjęte na posiedzeniu w dniu 15 września 2017 roku; 

‒ w dniu 21.09.br. Szpital Powiatowy w Zawierciu przekazał informacje dotyczące 

struktury należności, struktury zobowiązań oraz rachunku zysków i strat za miesiąc 

sierpień 2017 roku; 

‒ w dniu 27.09. br. wpłynął wniosek mieszkańców Wsi Woźniki, gmina Irządze w sprawie 

ujęcia w budżecie powiatu na 2018 rok odbudowy lub przebudowy drogi powiatowej 

biegnącej przez miejscowość Woźniki.  

  

 

Ad.18.)  

 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych, złożone w pkt 5 porządku obrad, udzielił 

Starosta Krzysztof Wrona i wskazane przez niego osoby.   
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Interpelacje Marka Szczygłowskiego.  

 

Zastępca Dyrektora ds. ekonomicznych Szpitala Powiatowego w Zawierciu Dorota Suchy 

(treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Na pytania, które udało mi się zapisać, postaram się odpowiedzieć. Jeżeli coś pominęłam, to 

odpowiemy na piśmie. 

Odpowiadając na pytanie dotyczące ryczałtu wyjaśniam, że 20 września br. z uwagi na 

połączenie jednostek wszystkie dokumenty nie zostały dostarczone do Narodowego Funduszu 

Zdrowia. 22 września została przedstawiona propozycja ryczałtu oraz zakresu poza ryczałtem, 

ale w formie jednej kwoty. Na chwilę obecną nie mamy jeszcze podpisanej umowy  

z Narodowym Funduszem Zdrowia i ta umowa nie została nam przedstawiona. Jeżeli taką 

umowę otrzymamy i podpiszemy, to przedstawimy Państwu konkretną informację dotyczącą 

wartości ryczałtu na poszczególne zakresy na czwarty kwartał. Zgodnie z wzorem  

w przypadku Zakładu Lecznictwa Ambulatoryjnego wartość ryczałtu to kwota rzeczywistego 

wykonania za rok 2015 czyli łącznie z niewykonaniami. Jeżeli chodzi o ryczałt na następny 

okres rozliczeniowy, to też jest wzór. Jest to na razie projekt rozporządzenia Ministra Zdrowia 

i zakłada on przede wszystkim wzrost ryczałtu, jeżeli będzie kompleksowość udzielanych 

świadczeń i będzie zwiększona liczba świadczeń udzielana w trybie ambulatoryjnym.  

Jeżeli chodzi o likwidację placówek, to żadnej placówki nie zamierzamy likwidować, tym 

bardziej poradni na ul. Niedziałkowskiego czy ul. Piłsudskiego. Wręcz planujemy rozwój 

szpitala i poszerzenie świadczeń i usług, które już będzie realizowała połączona placówka. 

Nie ma zagrożenia pogłębiania się długu. Jeżeli spojrzymy nawet na dane wynikające  

z realizacji planu finansowego, to w roku 2015 zobowiązania były na poziomie 52 milionów 

złotych, a w chwili obecnej jest to 48 milionów złotych. W przypadku zobowiązań 

wymagalnych było 5 milionów, a w tej chwili jest około 1 mln 800 tysięcy. Na przestrzeni 

tylko 8 miesięcy tego roku spłaciliśmy zobowiązania na  ponad 2.200.000 zł, w tym 

zobowiązania wymagalne na kwotę 2.100.000 zł. Jeżeli spojrzymy na zarządzenia prezesa, to 

również przychody szpitala zwiększyły się już w tym roku od pierwszego lipca z uwagi na 

zarządzenie, które wprowadziło zmiany wyceny świadczeń o 4% od pierwszego lipca.  

Jeżeli chodzi o książkę, którą napisał doktor Czesław Kawecki z okazji 55 – lecia szpitala, to 

będzie ona wydana jeszcze w tym roku przez szpital”.    

 

Marek Szczygłowski przyjął złożone wyjaśnienia.  

 

Interpelacje Beaty Chawuły: 

 

Zastępca Dyrektora ds. ekonomicznych Szpitala Powiatowego w Zawierciu Dorota Suchy 

(treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Odpowiadając na pytanie radnej Beaty Chawuły informuję, że procedura kontrolna, o której 

mowa w interpelacji, nie jest jeszcze zakończona. Jeśli zostanie zakończona, poinformujemy 

Państwa o tym, jakie była kara i czy w ogóle ta kara zostanie nałożona na szpital”.   

 

Starosta Krzysztof Wrona (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Szanowni Państwo, jak wiadomo płace zawsze są tym elementem, który najczulej odczuwają 

pracownicy aniżeli pracodawcy. Chcę również powiedzieć, że w tym roku została 

wprowadzona jedna podwyżka. W tej chwili trwają prace nad drugą podwyżką, ale nastąpi 

przesunięcie o miesiąc albo dwa, ponieważ mówimy o pewnej kwocie i jeżeli przesuniemy ją 



  

 

12 

 

w czasie, to będzie wyższa. Chcielibyśmy tak zrobić, żeby podwyżka była wyraźna  

i odczuwalna przez wszystkich pracowników. Termin tej podwyżki to jest 1 stycznia 2018 

roku. Prace Zarządu na bieżąco trwają, tym bardziej, że ja monitorowałem  w tej sprawie  

i rozmawiałem z pracownikami, że te działania  podwyżkowe są i będą w tym roku potrzebne, 

bowiem też jestem zdania, że przez pewien dłuższy czas tak się składa, że w powiatach  płace 

dość mocno odbiegają od innych samorządów. Nie jest to ani złośliwość poprzednich 

Zarządów czy obecnego Zarządu, tylko wynikało to z realiów finansowych. Wychodząc – że 

tak powiem –  naprzeciw sprawom pracowniczym, bo wyraźnie widać, że płace minimalne 

dźwigają się, a pozostałe jak gdyby stoją w miejscu, też jestem zdania, że może dotyczyć to  

części czy może całości jakieś inwestycji, bowiem uważam, że wynagrodzenie są 

najważniejsze, tym bardziej, że znaczny czas już niektórzy pracują i po prostu im się to należy 

w normalności, jaka nas otacza”.  

 

 

Ad.19.)  

 

Nikt nie zabrał głosu w tym punkcie porządku obrad.  

 

 

Ad.20.)  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski – dziękując za udział  w posiedzeniu 

– zamknął obrady XLII sesji Rady Powiatu Zawierciańskiego.  

 

Zakończenie obrad nastąpiło o godz. 11.35. 

 

 

Protokół sporządziła:                    Przewodniczący Rady Powiatu                 

/-/ Anna Bryła                 /-/ Jarosław Kleszczewski  

        


